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        Biedrība „Latvijas Florbola savienība” 
         Reģ. Nr. 40008025888 

         Miera ielā 15-1, Rīga, LV – 1001 
   Tālr.: +371 67473013 
Fakss: +371 67473014 

e-pasts: info@floorball.lv 
www.floorball.lv 

LATVIJAS FLORBOLA SAVIENĪBAS 
BIEDRU SAPULCES PROTOKOLS 

Nr. 1/24 

2024.gada 30.maijā 

Sapulce sasaukta: 2024.gada 16.maijā; sapulci sasauca Latvijas Florbola savienības (turpmāk tekstā – 
LFS) valdes priekšsēdētājs Ilvis Pētersons. 
Sapulce atklāta: 2024.gada 30.maijā pulksten 14:00 viesnīcā Radisson Old Town Hotel, Zigfrīda An-
nas Meierovica bulvārī 10, Rīgā, konferenču zālē „Akadēmija”. 
Sapulci vada: LFS valdes priekšsēdētājs Ilvis Pētersons. 
Sapulcē piedalās: 24 (divdesmit četri) LFS biedri: 

N. 
p.k. 

LFS biedra (juridiskās personas) oficiālais 
nosaukums

Reģistrācijas 
Nr.

Organizācijas 
pārstāvis

Iesniegtie 
dokumenti

1 Biedrība „Latvijas Jaunatnes progresa 
savienība” 40008017594 Andris Dzenis Delegāta   

veidlapa

2 Biedrība „Kocēnu sporta klubs” 40008054406 Ilvis Pētersons Delegāta   
veidlapa

3 Biedrība „FBK „Valmiera” 40008331957 Egils Bukšs Delegāta   
veidlapa

4 Biedrība „Florbola klubs „Kurši” 40008030408 Rasa Siliņa Delegāta   
veidlapa

5 Biedrība „Florbola klubs „Ķekavas         
Bulldogs” 40008108323 Ints Vancāns Delegāta   

veidlapa

6 Biedrība „Sporta klubs „Lielvārde” 40008080860 Ansis Kusiņš Delegāta   
veidlapa

7 Lielvārdes novada sporta centrs 90001880334 Ainars Puķītis Delegāta   
veidlapa

8 Biedrība „Florbola klubs ”Rīgas Lauvas” 40008070383 Jurijs Fedulovs Delegāta   
veidlapa

9 Biedrība „LINO.LV” 40008150585 Ilmārs Blumbergs Delegāta   
veidlapa

10 Biedrība „JK Florbols” 50008166821 Ilvis Pētersons Delegāta   
veidlapa

11 Valmieras Bērnu sporta skola 90000043403 Egils Bukšs Delegāta   
veidlapa

12 Florbola Sporta skola 3071802955 Rasa Siliņa Delegāta   
veidlapa

13 Biedrība ,,MMK Devil & Witches” 40008169135 Artis Drēziņš Delegāta   
veidlapa

14 Biedrība ,,Florbola klubs „Saulkalne” 40008114457 Jurijs Fedulovs Delegāta   
veidlapa
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No 29 biedriem sapulcē piedalās 24 biedri un biedru pārstāvji, līdz ar to biedru sapulce ir lemttiesīga. 

Sēdi protokolē: Sabīne Kazaine. 

Darba kārtība 
1. Sapulces atklāšana. 
2. Sapulces vadītāja apstiprināšana. 
3. Balsu skaitīšanas komisijas ievēlēšana. 
4. Protokolista ievēlēšana. 
5. Darba kārtības apstiprināšana. 
6. Sapulces reglamenta apstiprināšana. 
7. LFS prezidenta ziņojums. 
8. Revidenta ziņojums par 2023.gada pārskatu. 
9. LFS komiteju vadītāju ziņojumi:  

9.1. Sacensību komitejas vadītāja ziņojums; 
             9.2. Jaunatnes komitejas vadītāja ziņojums; 
             9.3  Sieviešu florbola attīstības komitejas vadītāja ziņojums; 

9.4. Tiesnešu komitejas vadītāja ziņojums; 
9.5. Veterānu komitejas vadītāja ziņojums; 
9.6. Disciplinārās komitejas vadītāja ziņojums; 
9.7. Apelācijas komitejas vadītāja ziņojums; 
9.8. Antidopinga komisijas vadītāja ziņojums; 

             9.9. Ētikas komitejas vadītājas ziņojums. 
10. 2024./25.gada sezonas plānotais budžets. 
11. Debates par komiteju ziņojumiem. 
12. Valdes locekļu ievēlēšana. 
13. Valdes priekšsēdētāja (prezidenta) ievēlēšana. 
14. Sapulces slēgšana. 

1. Sapulces atklāšana. 
LFS prezidents Ilvis Pētersons atklāj LFS biedru sapulci. 

2. Sapulces vadītāja apstiprināšana. 
Ilvis Pētersons izvirza savu kandidatūru balsojumam. 

15 Biedrība ,,Florbola centrs” 40008163895 Valdis Levkāns Delegāta   
veidlapa

16 Kocēnu sporta skola 4471803055 Jānis Dainis Delegāta   
veidlapa

17 Talsu novada dome 90009113532 Mārtiņš Maķevics Pilnvara

18 Ādažu novada dome 90000028989 Mārtiņš Neilands Delegāta   
veidlapa

19 Cēsu novada pašvaldība 90000031048 Pauls Erenbots Delegāta   
veidlapa

20 Biedrība „Kuldīgas florbola klubs” 50008177261 Ivo Solomahins Delegāta   
veidlapa

21 Biedrība ,,Florbola klubs „Lekrings” 40008239517 Artis Malkavs Delegāta   
veidlapa

22 Biedrība „Florbola attīstības aģentūra” 40008158076 Andris Pīlups Delegāta   
veidlapa

23 Bauskas novada Bērnu un jaunatnes 
sporta skola 90000033176 Normunds Grunckis Delegāta   

veidlapa

24 Biedrība „Florbola klubs Jēkabpils” 40008199996 Inita Dimante Delegāta   
veidlapa



3

Balsojums: Par – 24, pret – 0. 
Lēmums: Apstiprināt Ilvi Pētersonu par LFS biedru sapulces vadītāju. 

3. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas. 
Ilvis Pētersons izvirza Mārtiņa Maķevica un Jāņa Daiņa kandidatūras balsojumam. 
Balsojums: Par – 24, pret – 0. 
Lēmums: Apstiprināt Mārtiņu Maķevicu un Jāni Daini par LFS biedru sapulces balsu skaitītājiem. 

4. Protokolista ievēlēšana. 
Ilvis Pētersons izvirza Sabīnes Kazaines kandidatūru balsojumam. 
Balsojums: Par – 24, pret – 0. 
Lēmums: Apstiprināt Sabīni Kazaini par LFS biedru sapulces protokolisti. 

5. Darba kārtības apstiprināšana.  
Ilvis Pētersons izvirza balsojumam darba kārtības projektu. 
Balsojums: Par – 24, pret – 0.  
Lēmums: Apstiprināt LFS biedru sapulces darba kārtību. 

6. Sapulces reglamenta apstiprināšana. 
Ilvis Pētersons piedāvā darba reglamenta projektu: 
Prezidenta ziņojumam – 15 minūtes;  
komiteju ziņojumiem – līdz 5 minūtēm;  
uzstāšanās debatēs – pirmo reizi – līdz 5 minūtēm, otro reizi – līdz 2 minūtēm. 
Ilvis Pētersons izvirza balsojumam darba reglamenta projektu. 
Balsojums: Par – 24, pret – 0. 
Lēmums: Apstiprināt LFS biedru sapulces darba reglamentu. 

7. LFS prezidenta ziņojums. 
Ilvis Pētersons ir sagatavojis prezentāciju par 2023/2024. gada sezonu (skatāma LFS mājaslapā:      
floorball.lv). Prezentācijā ir apkopoti statistikas dati par LFS licencētajiem spēlētājiem, treneriem,      
tiesnešiem, komandām, sacensībām, skatītājiem, mājaslapas apmeklējumiem, sociālo mediju statistiku 
un  gaidāmajiem pasākumiem.  
Svarīgākais: 

• Atjaunota tiesnešu apmaiņas  programma LFS un Somijas Florbola federācijas sadarbības projekta 
ietvaros; 

• Sezonas labāko apbalvošanas ceremonijā ieviesta jauna tradīcija – noteikt Latvijas labāko             
florbolisti un florbolistu (S.Grāpēna, P.Trekše); 

• Treneru seminārs 25. - 26.jūlijā Liepājā (lektori no Somijas); 
• Treneru seminārs 18.augustā Cēsīs (lektori no Somijas un Zviedrijas); 
• Izveidota Latvijas - Igaunijas līga vīriešiem; 
• 4 Nāciju turnīrs vīriešu izlasēm (pēc jauna kocepta – Lielvārdē, Ķekavā, Cēsīs, Valmierā); 
• Dalība 6 Nāciju turnīrā sievietēm (Slovākija); 
• Dalība Pasaules čempionātā sievietēm (Singapūrā – 7.vieta). 
• Noorganizēts Pasaules čempionāta kvalifikācijas turnīrs vīriešiem (Liepājā); 
• Virslīgā vīriešiem izslēgšanas spēlēs no 1/2 fināla ieviestas aizvārtu kameras/video atkārtojumi/

treneru izaicinājumi; 
• Noorganizēts Latvijas 1.čempionāts florbolā 3v3 formātā (Lielvārdē); 
• Dalība Pasaules čempionātā U19 sievietēm (Somijā – 9.vieta); 
• Dalība Pasaules pirmajā čempionātā florbolā 3v3 sievietēm un vīriešiem (Somijā).  
  Komandai LAT1 – 1.vieta, LAT2 dalīta – 3.vieta, LAT dāmas – dalīta 9.vieta. 

Aktuālais: 
• Finansējuma piesaiste (sponsori, projekti): 

- Virslīga vīriešiem/sievietēm; 
- 1.līga vīriešiem; 
- LAT-EST līga; 
- Nacionālās izlases. 

• Virslīgā vīriešiem – jaunā izspēles kārtība; 
• Iesniegto priekšlikumu izvērtēšana un iespējamie nolikumu koriģējumi; 
• Latvijas čempionāta 3v3 organizēšana (grupas/divīzijas); 
• Korekcijas komiteju nolikumos (iespējams, nepieciešams ieviest komisijas locekļu aizvietotājus); 
• Treneru komitejas vadītājs;  
• 4 Nāciju turnīra organizēšana; 
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• Dalība Eiropas sporta nedēļā; 
• Sieviešu izlases galvenais treneris; 
• Latvijas Kauss; 
• Florbols starp prioritārajiem sporta veidiem Latvijā. Dalība pie kritēriju izstrādes darba grupās gan            

federāciju pamatfinansējumam, gan izlašu līdzfinansējumam; 
• Florbola fanu atribūtikas veikala attīstīšana. 

Nākotnes plāni: 
• Florbols starp prioritārajiem sporta veidiem Latvijā; 
• Pasaules čempionāts U19 vīriešiem 2027.gadā – iespējamā organizēšana Latvijā; 
• Pasaules čempionāts U19 sievietēm 2028.gadā – iespējamā organizēšana Latvijā; 
• Eiropas čempionāts (2026.gadā sievietēm Zviedrijā) – iespējamā organizēšana Latvijā; 
• Pasaules čempionāts – iespējamā organizēšana Latvijā (plānots no 2028.gada 1 reizi 4 gados); 
• Plānotas izmaiņas starptautiskajā kalendārā: 

- U19 pasaules čempionāts plānots februārī; 
- Eiropas čempionāts un pasaules čempionāts pieaugušajiem – oktobrī. 

Lēmums: Informāciju pieņemt zināšanai. 

8. Revidenta ziņojums par 2023.gada pārskatu. 
Nolasa Dace Grizāne. 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9. LFS komiteju vadītāju ziņojumi: 

9.1. Sacensību komitejas vadītāja ziņojums. 
Oskars Kirkils informē – pieaugušo čempionātā aizvadītas 722 spēles, par 76 spēlēm Sacensību 
komiteja pieņēma lēmumus par notikumiem spēles laukumā.  
Paldies saka A.Puķītim par iesaisti Latvijas 1.čempionāta 3v3 organizēšanā Lielvārdē.  
2024./2025.gada sezonu plānots uzsākt 13.-14. septembrī, jo 7.-8. septembrī ir starptautiskais logs.   
Attiecīgi 1.līga, 2.līga – nedēļu vēlāk. Paldies visiem par sadarbību! 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.2. Jaunatnes komitejas vadītāja ziņojums. 
Mārtiņš Maķevics ziņo, ka darba apjoms ir pieaudzis. Jauniešu komandu skaits palielinājies par 20%.  
Nolikuma izstrāde – tiek saņemti ieteikumi nākamā čempionāta nolikumam. 
Čempionāta kalendārs – mērķis – pēc iespējas mazāk pārceltu spēļu.  
Ierosina meiteņu čempionātā atteikties no sabraukumiem.  
Čempionāta norises uzraudzība – lai viss atbilst nolikumam.  
Jaunatnes komiteja pieņēmusi 32 lēmumus.  
Uzsver, ka Latvijas florbola treneri ir profesionāļi, kuri spēj izaudzināt spēlētāju, kurš var konkurēt 
starptautiskajā arēnā, bet ļoti pieklibo pedagoģija.  
Paldies tiesnešu komitejai par semināriem jaunajiem tiesnešiem!  
Ļoti laba sadarbība ar Sacensību komiteju.  
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.3. Sieviešu florbola attīstības komitejas vadītāja ziņojums. 
Jānis Dainis saka paldies par florbola attīstību Latvijā – Latvijas Florbola savienībai, treneriem, 
pārstāvjiem, komiteju vadītājiem, tiesnešiem.  
Meiteņu čempionātā komandu skaits ir pieaudzis – 34 komandas. Pieaugušo čempionātā – 9 komandas. 
Uzsver, ka izlases spēlētājām ir ļoti daudz jāstrādā pie fiziskās sagatavotības.  
Jādomā par treneru piesaisti meiteņu komandām.  
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.4. Tiesnešu komitejas vadītāja ziņojums. 
Māris Kumerdanks ziņo par tiesnešu apmācībām.  
Rīkotie semināri bija labi apmeklēti. Tika piesaistīti ārzemju lektori. Arī Igaunijas tiesnešiem tika      
organizēts seminārs. 
Šajā sezonā tika nodrošināti videoatkārtojumi izslēgšanas spēlēs Virslīgā vīriešiem. Vēl ir daudz, ko 
mācīties un attīstīties šajā jomā.  
Latvijas - Igaunijas līga – laba platforma, lai pārbaudītu jaunos tiesnešus, kuri varētu stabilizēties 
vīriešu virslīgas spēlēm. 
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Par 3v3 čempionātu. Arī tiesneši vēl mācās šo formātu un atbildes uz jautājumiem var iegūt tikai     
praksē, kuras pagaidām ir par maz.  
No klubu/komandu pārstāvjiem sezonas laikā tiek saņemti tiesnešu vērtējumi – kritika, gan pamatota, 
gan nepamatota. Klubiem ir izsūtīta veidlapa, kurā, pēc spēles ir iespējams novērtēt tiesnešu darbu. Šajā 
sezonā ir nospēlētas 722 spēles, bet ir saņemti 36 vērtējumi.  
Redzot, kādus lēmumus pieņem Jaunatnes komiteja, – ir problēmas, kuras jārisina. Ierosina risināt šos 
jautājumus, primāri organizējot tikšanos ar jauniešu komandu treneriem. 
Nākotnes redzējums: 

• apmācību plāns; 
• ekipējuma sakārtošana; 
• apmaiņas programmas; 
• spēļu novērotāji; 

Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.5. Veterānu komitejas vadītāja ziņojums. 
Ansis Kusiņš ziņo, ka 2023./2024. gada Veterānu čempionātā vecuma grupā 35+ startēja 7 komandas, 
bet vecuma grupā 45+ startēja 6 komandas.  
Šajā sezonā komiteja izstrādāja arī spēļu kalendāru.  
Sezonas laikā tika pieņemti trīs lēmumi par pārkāpumiem spēļu laikā.  
Paldies un turpinām strādāt, lai nākamajā čempionātā komandu skaits pieaug! 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.6. Disciplinārās komitejas vadītāja ziņojums. 
Artia Denova ziņojumu nolasa Dace Grizāne.  
Artis Denovs iesaka uzlabot procesu, kā spēlētāji tiek pieteikti spēlei un kā tiek ievadīti spēles online 
protokolā. 
Spēlētājiem diskvalifikācijas tika piešķirtas pēc spēlēm, tas nozīmē, ka spēles laikā rupji pārkāpumi tiek 
palaisti garām – lūdz Tiesnešu komiteju pievērst uzmanību tiesnešu darbam. 
Iesaka LFS veikt vecāku izglītošanu – par spēles noteikumiem un uzvedības normām. 
Jāuzlabo kārtība, kādā tiek iesniegti spēles tiesnešu ziņojumi, par spēles laikā piešķirtu spēles sodu - lai 
arī iesaistītās komandas ir informētas par šiem ziņojumiem.  
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.7. Apelācijas komitejas vadītāja ziņojums. 
Andris Dzenis informē, ka Apelācijas komitejai sezonas laikā lēmumi nebija jāpieņem. 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.8. Antidopinga komisijas vadītāja ziņojums. 
Andris Dzenis informē, ka šajā sezonā komisijai būtisku uzdevumu nebija. 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

9.9. Ētikas komitejas vadītājas ziņojums. 
Ilvis Pētersons informē, ka komiteja aktīvi strādā komitejas nolikuma un LFS Ētikas kodeksa izstrādē. 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 

10. 2024./25.gada sezonas plānotais budžets. 
Ilvis Pētersons informē, ka ir sagatavots nākamā gada budžeta ieņēmumu un izdevumu plāns.  
Ienākumu daļā – Dotācijas no Izglītības un zinātnes ministrijas, projektu līdzekļi, sponsoru iemaksas, 
pašvaldību līdzfinansējumi, reklāma, ziedojumi, biļešu tirdzniecības ienākumi, klubu iemaksas. 
Izdevumu daļā – lielākie izdevumi – izlašu nodrošināšanai, maksājumi Starptautiskajai Florbola        
Federācijai (IFF), tiesnešu pakalpojumi, publicitāte, nodokļu nomaksa, darbinieku atalgojums,       
sacensību organizēšana, video tiešraides, telpu noma, izdevumi par degvielu.  
(skatāms LFS mājaslapā: floorball.lv) 
Lēmums: Ziņojumu pieņemt zināšanai. 
11. Debates par komiteju ziņojumiem. 
Ainars Puķītis (Lielvārdes novada sporta centrs) saka paldies LFS par šo sezonu. Paldies, ka 
Lielvārdei tika uzticēts organizēt nozīmīgus pasākumus florbolā – vīriešu 1.līgas, 2.līgas čempionāta 
fināli,     1.čempionāts 3v3. Tiek plānots organizēt 4 Nāciju turnīru Ogrē. 
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Par sporta skolas audzēkņu samazināšanos – samazinājuma nav, bet, mainoties Ministru kabineta 
noteikumiem, ir mainījies jauniešu grupu vecuma diapozons un līdz ar to vairāki audzēķņi šajās grupās 
neiekļaujas. Iesaka papildus veidot nodarbības interešu izglītībā.  
Ierosinājums – ātrāk, veiksmīgāk apgūt jauno florbola spēli 3v3, lai veidojas jaunas komandas.       
Iespējams, reģionos attīstīsies šis formāts – 3v3 florbols, jo nepieciešams mazāk spēlētāju, lai      
nokomplektētu komandu. 
Uzskata, ka klibo treneru savstarpējā komunikācija. Iesaka problēmas risināt savā kluba iekšienē, lūgt 
padomu citu klubu treneriem un risināt problēmas kopā. 

Ints Vancāns (biedrība „Florbola klubs „Ķekavas Bulldogs”) uzsver, ka Latvijas čempionātos florbolā 
piedalās florbola kluba „Ķekavas Bulldogs” 19 komandas un katrā izlasē ir spēlētāji no „Ķekavas    
Bulldogs” kluba.  
Uzsver, ka klubā māca, kā spēlēt florbolu, kā uzvesties laukumā, kā uzvesties tribīnēs, bet stresa situāci-
jās notiek pavisam citādāk.  
Uzskata, ka jāuzlabo LFS Valdes locekļu darbs. Katram ir jābūt gatavam aizstāt prezidentu un būt 
vadītājam. 

Andris Pīlups (Biedrība „Florbola attīstības aģentūra”). 
Jautājums par LFS biedru skaitu – neizprot, kāpēc biedru skaits samazinās. 
Neizprot LFS žurnālistu publikācijas, ka rakstos netiek minēti komandu nosaukumi. 
Uzskata, ka TV translāciju nozīmīgums ir pārvērtēts. Mūsdienās cilvēks pāriet uz mazajiem ekrāniem 
un neredz jēgu tērēt līdzekļus tieši TV translācijām. Lūdz izskaidrot TV translācijām paredzēto līdzekļu 
pamatojumu.   
Ieteikums – LFS vairāk komunicēt ar komandu pārstāvjiem par nolikumu izmaiņām. 
Uzskata, ka nekas jauns nav jāizdomā, tikai vajag paskatīties, kā strādā ārzemju klubi. Jāmācās darīt 
jaunas lietas. 

Normunds Grunckis (Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola). 
Uzsver, ka LFS biedriem netiek izskaidrots, kas notiek ar LFS finansiālo stāvokli, par esošo budžetu. 
Nav skaidrības par izlašu plāniem. Izlasēm vienmēr pietrūkst līdzeķļu. Ja LFS nevar nodrošināt visu 
nepieciešamo izlasēm, uzskata, ka jāiesaista spēlētāju vecāki ar līdzfinansējumu.  
Par komiteju darbu – iesaka, pirms piešķirt sodu par pārkāpumu Latvijas čempionātā, palūgt arī        
paskaidrojumu no pārkāpēja, kuram tiek šis sods piešķirts. Uzsver, ka šiem komiteju lēmumiem jābūt 
elektroniski parakstītiem.  
Ir jāuzlabo tiesāšanas kvalitāte.  
Lūdz detalizētu pārskatu par LFS budžetu. 

Mārtiņš Neilands (Ādažu novada dome). 
Interesē LFS budžeta sadalījums – cik konkrēti tiek piešķirts Jaunatnes līgai, izlasēm, Virslīgai…  
Neizprot LFS tiesnešu darba apmaksas sistēmu. Interesē LFS fotogrāfa pakalpojumu izmaksas.  
Par LFS 30.gadadienu – uzskata, ka šis datums bija jāizmanto publikācijās, ar lielu vērienu jānosvin, 
bet, diemžēl, nekas netika darīts.  
Iesaka arī Jaunatnes līgas tiesnešiem ieviest vienotas formas, lai ir vienots un pieklājīgs vizuālais tēls. 
Nepieciešams izstrādāt normatīvus par video atkārtojumiem spēles laikā, kurus klubiem nosūtīt pirms 
sezonas.  
Iesaka koriģēt tiesnešu darba analīzes veidlapas. 

Māris Kumerdanks (LFS Tiesnešu komitejas vadītājs). 
Par tiesnešu samaksu – ir noteikta samaksas sistēma – bāzes likme attiecīgi pa līmeņiem un bonusu 
sistēma – semināri, konkrēts notiesāto spēļu skaits, nokārtoti teorijas testi, bez pamatotiem          pārkā-
pumiem. Kā tiek mērīta tiesneša darba kvalitāte? Cik kompetents vērtētājs ir zaudētāju komands     
pārstāvis? Ja salīdzina ar starptautisko arēnu, Latvijā kopumā ir kvalitatīvi tiesneši, protams, ir, kur 
attīstīties un, kur augt.  

Plkst 16:40 Normunds Grunckis pamet sapulci. 
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Ilvis Pētersons sniedz atbildes uz izskanējušajiem jautājumiem. 
Interešu izglītības sistēmā florbolā trenējas 2186 bērni, – tas ir ļoti daudz. Liela daļa nestartē Latvijas 
čempionātā florbolā. LFS, sadarbojoties ar Jaunatnes komiteju, strādās pie šo bērnu integrēšanas Latvi-
jas čempionātā, tā palielinot licencēto jauniešu skaitu. 
Par spēļu tiešraidēm televīzijā – lai uzrunātu neitrālo skatītāju, florbolam ir jābūt arī TV, kur tas ir 
vieglāk pieejams.  
Par čempionātu nolikumiem – tiklīdz tiks saņemti priekšlikumi no klubiem, tā tiks organizētas sapulces 
un visi jautājumi tiks izrunāti ar klubu pārstāvjiem.  
Par dokumentu apriti starp LFS un klubiem/sporta skolām – nevar pieprasīt no LFS elektroniski    
parakstītus visus dokumentus, ja klubi/sporta skolas paši neiesniedz visus pieteikumus, vēstules      
elektroniski parakstītas.  
Par inventāra sponsorēšnu klubiem – LFS tādos apjomos nevar atļauties nodrošināt klubus. LFS        
iesaistās sociālajos projektos, kuros ir vienreizējs atbalsts (nūjas, bumbiņas) - Olaines cietums, Cēsu   
Audzināšanas iestāde nepilngadīgajiem, Zanzibāra. 
Par starptautiskajiem turnīriem Latvijā – ļoti grūti ārzemju komandas piesaistīt un dabūt uz Latviju. 
Viņiem īpaši neinteresē iespēja uzspēlēt Latvijā, jo pašiem ir pietiekams spēļu daudzums. 

Diskusija par spēļu tiešraidēm TV. 

12. Valdes locekļu ievēlēšana. 
Ilvis Pētersons izvirza balsojumam LFS valdes esošā sastāva atcelšanu. LFS valdes esošais sastāvs: 
Ilmārs Blumbergs, Inita Dimante, Artis Drēziņš, Andris Dzenis, Jurijs Fedulovs, Sandis Kārkliņš, Ansis 
Kusiņš, Mārtiņš Maķevics, Ilvis Pētersons, Rasa Siliņa, Ivo Solomahins, Egils Sveilis. 
Balsojums: Par – 23, pret – 0, atturas – 0. 
Lēmums: Atcelt LFS valdes esošo sastāvu: Ilmārs Blumbergs, Inita Dimante, Artis Drēziņš, Andris 
Dzenis, Jurijs Fedulovs, Sandis Kārkliņš, Ansis Kusiņš, Mārtiņš Maķevics, Ilvis Pētersons, Rasa Siliņa, 
Ivo Solomahins, Egils Sveilis.  

Ilvis Pētersons ierosina par LFS valdes locekļiem ievēlēt šādus kandidātus: Ilvis Pētersons, Egils 
Sveilis, Rasa Siliņa, Inita Dimante, Artis Drēziņš, Andris Dzenis, Jurijs Fedulovs, Mārtiņš Maķevics, 
Ansis Kusiņš, Ivo Solomahins, Sandis Kārkliņš, Reinis Duksītis. 

Ints Vancāns par LFS valdes locekļa kandidātu izvirza Andri Pīlupu. Andris Pīlups neapstiprina savu   
kandidatūru. 

Andris Pīlups par LFS valdes locekļa kandidātu izvirza Intu Vancānu. 

Mārtiņš Neilands par LFS valdes locekļa kandidātu izvirza sevi – Mārtiņu Neilandu. 

Ilvis Pētersons izvirza balsojumam – par atklātu balsojumu par LFS valdes locekļiem. 

Balsojums: Par – 20, pret – 0, atturas – 3, 
Lēmums: Balsojums par LFS valdes locekļu kandidātiem notiek atklāti. 

Ints Vancāns uzsver, ka pārstāv vienu no lielākajiem florbola klubiem Latvijā. Nesaprot, kāpēc starp 
LFS valdes locekļiem ir tik maz Vīriešu Virslīgas klubu pārstāvju, jo lielākie klubi nosaka toni. Tāds arī 
ir pamatojums kadidatūrai kļūt par LFS valdes locekli. 

Mārtiņš Neilands uzver, ka vienmēr ir bijis opozicionārs LFS. Vienmēr iestājies par lietām, kuras   
nesaskan ar LFS uzskatiem. Uzskata, ka lietas tiek darītas slikti. Darīts tiek maz. Vēlas palīdzēt LFS 
mainīties uz labo pusi.  

Ilvis Pētersons izvirza balsojumam LFS valdes kandidātus. 
Izvirza balsojumam Ilvi Pētersonu. 
Balsojums: Par – 22, pret – 1, atturas -0. 

Izvirza balsojumam Egilu Sveili. 
Balsojums: Par – 19, pret – 1, atturas -3. 
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Izvirza balsojumam Reini Duksīti. 
Balsojums: Par – 15, pret – 0, atturās -8. 

Izvirza balsojumam Initu Dimanti. 
Balsojums: Par – 19, pret – 3, atturas -1. 

Izvirza balsojumam Arti Drēziņu. 
Balsojums: Par – 17, pret – 3, atturas -3. 

Izvirza balsojumam Andri Dzeni. 
Balsojums: Par – 20, pret – 2, atturas -1. 

Izvirza balsojumam Juriju Fedulovu. 
Balsojums: Par – 21, pret – 1, atturas -1. 

Izvirza balsojumam Ansi Kusiņu. 
Balsojums: Par – 22, pret – 1, atturas -0. 

Izvirza balsojumam Mārtiņu Maķevicu. 
Balsojums: Par – 20, pret – 1, atturas -2. 

Izvirza balsojumam Rasu Siliņu. 
Balsojums: Par – 20, pret – 2, atturas -1. 

Izvirza balsojumam Ivo Solomahinu. 
Balsojums: Par – 18, pret – 2, atturas -3. 

Izvirza balsojumam Sandi Kārkliņu. 
Balsojums: Par – 20, pret – 3, atturas -0. 

Izvirza balsojumam Mārtiņu Neilandu. 
Balsojums: Par – 4, pret – 5, atturas -14. 

Izvirza balsojumam Intu Vancānu. 
Balsojums: Par – 5, pret – 5, atturas -13. 

Lēmums: Apstiprināt LFS jauno valdi 12 locekļu sastāvā: Ilvis Pētersons, Ansis Kusiņš, Jurijs        
Fedulovs, Andris Dzenis, Mārtiņš Maķevics, Rasa Silliņa, Sandis Kārkliņš, Egils Sveilis, Inita Dimante, 
Ivo Solomahins, Artis Drēziņš, Reinis Duksītis.  

13. Valdes priekšsēdētāja (prezidenta) ievēlēšana. 
Rasa Siliņa izvirza Ilvi Pētersonu LFS valdes priekšsēdētāja (prezidenta) amatam.  
Balsojums: Par – 20, pret – 1, atturas – 2. 
Lēmums: Ievēlēt Ilvi Pētersonu par LFS valdes priekšsēdētāju (prezidentu). 

Ilvis Pētersons slēdz LFS Biedru sapulci. 

Sapulce slēgta: 30.maijā pulksten 17:50. 

Sapulces vadītājs:                   Ilvis Pētersons 

Protokolētāja:                   Sabīne Kazaine


